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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:007-02/23-02/6 
URBROJ: 251-197-2-23-3 
U Zagrebu, 17.04.2023. 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

sa 20. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino šk. god. 2022./2023., održane 
17.04.2023. godine s početkom u 15,30 sati. 
Prisutni članovi ŠO: Morana Strahija, Branka Vukadinović,  Ksenija Kulić, Goran Cindrić, 
Vanesa Jurić 
Odsutni članovi: Ivona Boban, Maja Ogrizek 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole   
Sjednicom predsjedava Morana Strahija, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum 
(5 članova) za pravovaljano odlučivanje. 
 
DNEVNI RED:   
 

1. Verifikacija  zapisnika sa  19.  sjednice Školskog odbora 
2. Prijedlog Pravilnika o radu  
3. Radovi u školi 
4. Razno 

 
Predsjednica ŠO Morana Strahija je dala dnevni red na glasovanje i isti je prihvaćen sa 5 
glasova ZA. 
 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa  5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik sa 19. sjednice ŠO.  
 
Ad.2) Prijedlog pravilnika o radu 

Predsjednica ŠO Morana Strahija predaje riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja 
članove ŠO  upoznaje s Prijedlogom pravilnika o radu i promjenama u istom (prilog 1).  
 

Nakon što je  ravnateljica škole Ksenija Gluhak upoznala članove ŠO s Prijedlogom 
pravilnika o radu, predsjednica ŠO Morana Strahija daje isti na glasovanje i članovi ŠO su sa 
5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Prijedlog Pravilnika o radu se jednoglasno prihvaća. 
 
Ad.3) Radovi u školi 
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Predsjednica ŠO Morana Strahija predaje riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja 
članove ŠO izvješćuje o trenutnoj situaciji radova u kuhinji, sanaciji športskih dvorana.   

 
Nakon izvještaja ravnateljice škole Ksenije Gluhak, predsjednica ŠO Morana Strahija 

daje izvještaj na glasovanje i članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Izvješće  ravnateljice Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 
 
Ad.4)  Razno 
 

Predsjednica ŠO Morana Strahija predaje riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja 
članove ŠO izvješćuje o trenutnoj situaciji sa zapošljavanjem novih osoba. Ravnateljica škole 
Ksenija Gluhak je upoznala članove ŠO sa trenutnim stanjem - škola je od Grada tražila 
administratora na pola radnog vremena, no odbijena je. Ravnateljica škole je također 
obavijestila članove ŠO da škola ne sudjeluje u eksperimentalnom projektu cjelodnevne škole. 

 
Nakon izvještaja ravnateljice škole Ksenije Gluhak, predsjednica ŠO Morana Strahija 

daje izvještaj na glasovanje i članovi ŠO su sa 5 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1.Izvješće  ravnateljice Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 
 
 
Sjednica je završena u 16,30 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR;                                      PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Branka Vukadinović       Morana Strahija 
 


